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Zápisnica z 38. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Moči zo dňa 18.01.2022 

 

Prítomní: 

 

Starostka obce: Ing. Eszter Tóth 

 

Poslanci:    1. Michal Antal 

  2. Ing. Tibor Bábi 

  3. Zsolt Bóna 

  4. Ing. Zsigmond Fülöp 

  5. Andrea Jókai 

  6. Mgr. Kornélia Szalaiová 

  7. František Szalay 

  

Ospravedlnení: Tomáš Miklós, Róbert Nagy 

 

Program 38. zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho zasadnutia 

5. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za rok 2021 

6. Nájomné byty  

7. Cintorín 

8. Žiadosti  

9. Iné  

10. Diskusia 

11. Záver 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

 

Tridsiate ôsme zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Moči otvorila a viedla starostka 

obce Ing. Eszter Tóth, ktorá privítala všetkých prítomných na prvom zasadnutí v tomto 

roku. Zaželala všetkým šťastný nový rok a veľa síl a energie v tomto neľahkom období.  

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce navrhla za zapisovateľku Mgr. Emese Simonovú – referentku 

obecného úradu. 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 7 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, 

Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   



- proti: 0   

 

Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Ako overovateľov zápisnice starostka navrhla nasledovných poslancov : 

 

 Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay 

 

HLASOVANIE:            

 

- za: 5 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai) 

- zdržal sa: 2  (Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- proti: 0   

 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

 

Starostka obce prítomných oboznámila s programom zasadnutia. Poslanci OZ 

jednohlasne schválili program. 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 7 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, 

Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

4. Kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho zasadnutia 

 

Starostka oboznámila OZ o kontrole plnenia uznesení za uplynulé obdobie: 

 

 Stojan na bicykle vo dvore ZŠ – žiadosť o dotáciu je podaná a čakáme na 

rozhodnutie 

 Energetický projekt - dotácia pre kultúrny dom – dnes bolo výberové konanie, 

žiadosť o dotáciu treba podať do konca januára 

 Wi-FI projekt – 8 prístupových bodov je už aktívnych, ďalšie 2 budú fungovať od 

konca januára 

 Záhradnícka ulica – geometrický plán je už na 90 % hotový. Pani starostka 

konzultovala s advokátom, ako vyriešiť situáciu, ak je niekto nezastihnutý. Bolo by 

dobre vysporiadať to v jednej zmluve.  

 



Poslanci OZ zobrali na vedomie. 

 

 

5. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za rok 2021 

 

Ing. Marta Szoboszlaiová prečítala správu hlavného kontrolóra Obce Moča 

o kontrolnej činnosti za rok 2021.  

 

Pani starostka poznamenala, že aj futbalisti predložili vyúčtovanie dotácie  a aj 

zamestnankyňa pripravila zápisnice – chyby boli odstránené. 

 

Poslani to zobrali na vedomie bez komentára. 

 

Zástupca starostky by chcel na schôdzi dať do pozornosti jednu z tém, kým tam bude 

prítomná hlavná kontrolórka. Obec dostala sťažnosť od p. Kláry Bellabásovej, kde jej sused 

Ing. Tibor Bábi robili stavebné úpravy okolo domu. Obyvateľka mala ten problém, že 

nedodržali to, čo bolo vopred dohodnuté. Ing. Tibor Bábi vysvetlil situáciu. Pani starostka 

povedala, že tento problém patrí na komisiu verejného poriadku, obec by sa mala snažiť o 

uzmierenie týchto strán. Navrhla miestnu ohliadku.    

 

OZ schvaľuje, aby pán Ing. Alexander Asbóth, ako skúsený odborník bol prizvaný na 

miestnu obhliadku: 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 7 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, 

Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

6. Nájomné byty  

 

Dodávateľ odstúpil od zmluvy, pretože ceny na trhu stúpli a za vysúťažené ceny nie je 

možné stavbu realizovať. Zmluva so SFRB a ministerstvom dopravy zatiaľ nebola 

podpísaná. Z ministerstva prišiel návrh, aby žiadosť bola stiahnutá a môže sa podaná 

znova na jar. Od 1. februára sú nové limity na m
2
,  teraz budeme žiadať vyššiu sumu. 

Stavebné povolenie je hotové. Všetky žiadosti aj verejné obstarávanie treba znovu 

vypracovať, lebo suma sa bude meniť.  

 

OZ schvaľuje podanie novej žiadosti: 



 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 7 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, 

Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

         OZ poveruje starostku na vyhlásenie nového verejného obstarávania: 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 7 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, 

Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

Pani starostka informovala OZ, že sa riešia 2 dotácie: 

 

1. Kultúrny dom – zníženie energetickej náročnosti kultúrneho domu, spoluúčasť je 5 

%.  

O podanie už bolo hlasované na predchádzajúcom zasadnutí.  

 

2. Zvýšenie kapacity zberného dvora – dotáciu dajú na separovaný odpad (biologický  

+kuchynský, na stavebný odpad, na olej, textil) - 4 kontajnery, drvič konárov, cestná 

váha, ručný vysokozdvižný vozík, PC s programom. Dotácia je cca. 60 000 euro, 

z toho spoluúčasť je 5 %.  

 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 6 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, 

Mgr. Kornélia Szalaiová) 

- zdržal sa: 1 (František Szalay) 

- proti: 0   

 

 



7. Cintorín 

 

OZ sa už viackrát zaoberalo témou cintorín. 

Pani poslankyňa Andrea Jókai sa pýtala, či má niekto iný názor, než o ktorom sa 

doteraz hovorilo. 

Pani poslankyňa Mgr. Kornélia Szalaiová by chcela, aby bola na cintoríne urnová 

stena, o tejto téme sa už diskutovalo. 

Pani starostka prezentovala návrh, ako by to vyzeralo v realite. Bola by urnová stena, 

aj časť pre urnové hroby v samostatnej časti. Začala by sa výstavba prvého radu a podľa tohto 

radu by pokračovali aj ďalšie.  

 

OZ schvaľuje, ak posledný rad na cintoríne bude plný, nové hroby by mohli byť 

umiestnené v zadnej, obnovenej časti cintorína: 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 7 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, 

Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

 

8. Žiadosti  

 

Pani starostka informovala OZ, že v 4 b.j. stena bola opäť premočená, plesnivá, obyvateľ 

Zsolt Klimáček to dal do poriadku. Pani starostka navrhla, aby sa táto oprava 

vykompenzovala tak, že im bude odpustené 1 mesačné nájomné. 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 7 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, 

Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

Pani poslankyňa Andrea Jókai mala otázku, že v novej bytovke aké budú sprchy. 

Odpoveď bola, že zabudované. 

 

 

9. Iné  



 

 Pán poslanec František Szalay poznamenal, že pri nedávnom hasiči sťažovali, že 

na hasičskom aute Tatra nefunguje ručná brzda. 

 

 Pán poslanec František Szalay poznamenal, že pri bývalej lodnej reštaurácii 

nefunguje pouličné osvetlenie. Ľudia, ktorí tam bývajú sa sťažovali, že sa tam po 

večeroch konajú rôzne diskotéky, ide odtiaľ nadmerný hluk. 

 

 Pán poslanec František Szalay sa pýtal, čo je nového ohľadne odvozu odpadu? 

Pani starostka mu na to odpovedala, že túto situáciu konzultovala so starostom z 

obce Búč, ktorý nám vie poskytnúť odvoz len na tri mesiace. Nákup ojazdeného 

vozidla sa neoplatí, finančne by sme nevyšli lepšie, takže ostávame u CleanCity. 

Podarilo sa dohodnúť nižšiu cenu, oproti navrhnutej.  

 

 Pán poslanec Zsolt Bóna sa pýtal, či už vieme koľko sme zaplatili minulý rok za 

odvoz smeti? Dostal odpoveď, že posledné faktúry ešte stále prichádzajú. 

 

 Pán poslanec František Szalay poznamenal, že by trebalo pozrieť, koľkí nezaplatili 

ešte celú sumu za minulý rok a smeti im boli odvezené. 

 

 Pani poslankyňa Mgr. Kornélia Szalaiová sa pýtala, či fungujú kamery, lebo na 

konci ulice Koniec dediny smeti sa kopia. 

 

 

10. Diskusia 

 

 Pani starostka informovala OZ, že sú objednané 4 lampy na verejné osvetlenie. 

 

 Pani poslankyňa Mgr. Kornélia Szalaiová sa pýtala, čo je nového vo veci Simsik 

a Bellabás? Pani starostka informovala OZ, že po odvolaní bolo všetko odoslané  

do Nitry. Oni zrušili stavebné povolenie kvôli formálnym chybám, bude nové 

konanie. 

 

 Zástupca starostu Ing. Tibor Bábi poznamenal, že ihrisko pri škôlke treba dať na 

jar do poriadku. 

 

 Pán poslanec František Szalay sa pýtal, čo bude so starým hasičským autom - 

AVIOU. Pani starostka odpovedala, že bude inzerované na predaj. Výstražné 



zariadenie stále vyhodí poistky, potrebujeme, aby to bolo opravené špeciálnym 

mechanikom. Väčším problémom je, že nie sú ľudia, ktorí by riadili hasičské auto. 

 

11. Záver 

 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a tridsiate ôsme zasadnutie OZ 

vyhlásila za ukončené. 

 

 

    Zapisovateľka:       Overovatelia:         Starostka: 

 

 

.....................................  .................................   ................................. 

Mgr. Emese Simonová         Mgr. Kornélia Szalaiová               Ing. Eszter Tóth 

 

      

     .................................. 

                   František Szalay 


